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Protokól Nr XLIII/2009

z obrad XLIII Sesji Rady Gminy Ksawerów, która sie odbyla w dniu 26 marca 2009 r.

w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów.

Ad.l.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala o godz. 12.20. otworzyl XLIII Sesje Rady Gminy

Ksawerów i powital wszystkich obecnych. Nastepnie stwierdzil, ze zgodnie z lista obecnosci

w sesji uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego skladu Rady wynoszacego 15 osób

jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych uchwal.

O terminie sesji radni i soltysi zostali powiadomieni pisemnie. Projekty uchwal przeslano

radnym i soltysom wraz z zaproszeniem na sesje.

Lista obecnosci radnych i soltysów stanowi zalacznik do niniejszego protokolu.

Ponadto w sesii uczestniczyli:

-Wójt Gminy -Maria Kopczewska,

- Zastepca Wójta - Rafal Tustanowski

-Skarbnik Gminy-Robert Zwierzynski,

-Kierownik GOPS- Janina Gbiorczyk,

-Soltysi Gminy Ksawerów.

Ad.2.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala zapytal czy sa wnioski w sprawie proponowanego

porzadku obrad?

Skarbnik Gminy -Robert Zwierzynski postawil wniosek o wprowadzenie do porzadku

obrad projektu uchwaly w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok. Projekt

uchwaly dotyczy zwiekszenia planu dochodów i wydatków budzetu Gminy Ksawerów na

2009 rok w wyniku otrzymania dotacji za posrednictwem Wojewódzkiego Urzedu Pracy

w Lodzi w wys. 40 209 zl. z przeznaczeniem na realizacje zadania pn: "Uczmy sie zyc

pelniej" realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki Priorytet VII

Promocja integracja spoleczna, Dzial 7.3. Inicjatywy lokalne na rzecz aktywnej integracji.

Zastepca Wójta - Rafal Tustanowski - postawil wniosek o wprowadzenie do porzadku

obrad projektu uchwaly w sprawie regulaminu wynagradzania dla nauczycieli zatrudnionych

w szkolach i przedszkolach prowadzonych przez Gmine Ksawerów. W dniu 20 marca 2009

r. wplynelo zawiadomienie Lódzkiego Urzedu Wojewódzkiego w Lodzi, znak pisma: Pr.O-I

0911/141/2009 w sprawie wszczecia postepowania administracyjnego w sprawie legalnosci
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uchwaly Nr XLI/279/09 Rady Gminy Ksawerów z dnia 19 lutego 2009 r. w sprawIe

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkolach i przedszkolach

prowadzonych przez Gmine Ksawerów. Zastrzezenia organu nadzoru budzi zapis § 1 ww

uchwaly, w którym Rada wprowadzila regulamin wynagradzania na 2009 rok. Ustawa z dnia

21 listopada 2008 r. o zmianie ustawy -Karta Nauczyciela zniosla obowiazek corocznego

uchwalania regulaminów wynagradzania nauczycieli. Reasumujac rada Gminy Ksawerów

podejmujac uchwale w dniu 19 lutego 2009 r. Nr XLV279/2009 nie powinna byla

wprowadzac ograniczenia czasowego obowiazywania regulaminu.

Zmiana polega na wykresleniu w tytule uchwaly zapisu "na 2009 rok".

Przewodniczacy Rady -Tadeusz Grala stwierdzil, ze wnioski w sprawie wniesienia dwóch

projektów uchwal zostaly przyjete w glosowaniu: 14 glosów "za", bez glosów przeciwnych

i wstrzymujacych sie.

Wobec braku innych glosów w sprawie proponowanego porzadku obrad

Przewodniczacy rady -Tadeusz Grala postawil wniosek o jego zatwierdzenie.

Rada Gminy Ksawerów w glosowaniu - 14 glosów "za", bez glosów przeCIW

i wstrzymujacych zatwierdzila nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie obrad XLIII Sesji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosków.

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz zaproszonych gosci.

5. Informacja Wójta.

6. Informacja Przewodniczacego Rady.

7. Podjecie uchwal:

7.1. w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddzialów przedszkolnych

w szkolach podstawowych prowadzonych przez gmine Ksawerów,

7.2. w sprawie sprawozdania z wykonania budzetu w zakresie realizacji programu

profilaktyki i rozwiazywania problemów alkoholowych,

7.3. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki

i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych na 2009 r.

7.4. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na 2009 r.

7.5.w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok ( 15 239 zl.)

7.6. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok ( 12288 zl.)

7.7. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok ( 77 257 zl.)

7.8. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2009 rok (zal. 1 i zal. 2).
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7.9. w sprawie regulaminu wynagradzania dla nauczycieli zatrudnionych w szkolach

i przedszkolach prowadzonych przez Gmine Ksawerów.

7.10.w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok.

8. Wolne wnioski i sprawy rózne.

9. Zamkniecie obrad XLIII Sesji Rady Gminy Ksawerów.

Ad.3.

Do Komisji Uchwal i Wniosków zaproponowano kandydature radnego Stefana Jedraszka

i radnego Mariana Kalety, którzy wyrazili zgode.

Za przyjeciem Komisji Uchwal i Wniosków w przedstawionym skladzie glosowalo 14

radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.4.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze nie bylo glosów w tym punkcie.

Ad.5

Sprawozdanie z pracy Wójta od ostatniej Sesji Rady Gminy w dniu 12 marca 2009 r.

I Zarzadzenia Wójta:

- w sprawie wprowadzenia dokumentacji opisujacej sposób przetwarzania danych

osobowych oraz srodki techniczne i organizacyjne zapewniajace ochrone przetwarzanych

danych osobowych w Urzedzie Gminy Ksawerów,

- w sprawie ustalenia regulaminu naboru na wolne stanowisko urzednicze w Urzedzie

Gminy Ksawerów oraz kierownicze stanowiska urzednicze podleglych jednostek

organizacyj nych,

- w spraWie przekazania programów komputerowych dla Szkoly Podstawowej

w Ksawerowie,

-dwa zarzadzenia w sprawie zmian w budzecie gminy.

II Wazniejsze spotkania i narady

-17 marca br. udzial w posiedzeniu Rady Spolecznej SP ZOZ w Pabianicach,

-19 marca br. posiedzenie Rady Spolecznej SP ZOZ w Ksawerowie.

Sprawozdanie z wykonanych prac od dnia 10.03.2009 r. do dnia 25.03.2009 r. Referat

Gospodarki Komunalnej

1. Trwaja prace przy budowie sieci wodociagowej i kanalizacji sanitarnej w ulicy Maly

Skret w Ksawerowie (od ulicy Wschodniej do ulicy Lódzkiej).
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2. Trwaja prace przy budowie sieci wodociagowej i kanalizacji sanitarnej w ulicy Rataja

w Ksawerowie.

Mimo uprzedzenia mieszkanców o utrudnieniach w organizacji ruchu, mamy

nieprzyjemne telefony z pretensjami.

3. Zlecono opracowanie mapy do celów projektowych ul. Maly Skret koniecznej do

opracowania dokumentacji projektowej na przebudowe drogi.

4. Pracownicy gospodarczy:

-sprzatanie przystanków tramwajowych, autobusowych, teren parku, przy

pojemnikach z selektywna zbiórka odpadów oraz teren gminy;

-zimowe utrzymanie dróg gminnych - odsniezanie i likwidacja sliskosci poprzez

posypywanie piaskiem z sola miej sc szczególnie niebezpiecznych (skrzyzowania,

glówne ciagi komunikacyjne);

-prace pielegnacyjne na terenach zielonych w rejonie tut. Urzedu;

-sukcesywna naprawa dróg gminnych o nawierzchni gruntowej - mIejSCOWe

naprawy nawierzchni ulicy Maly Skret, Obwodowa, Boczna, Sucha;

-wymiana uszkodzonych tablic z nazwami ulic - Obwodowa, Bednarska;

-ustawienie znaków drogowych ograniczajacy wjazd sam. ciezarowych na drogi

gminne -ulice: Wschodnia, Sucha, Maly Skret Pomorska, Klonowa, Spóldzielcza,

Cicha, Handlowa od ul. Cichej, Andromedy, Bereniki, Szeroka Wspólna

Zachodnia (od ul. Jana Pawla IIdo ul. Maly Skret).

Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnej Jednostki Wod-Kan Ksawerów od dnia

12.03.2008 r. do dnia 26.03.2009 roku.

-wydano warunki techniczne na 3 przylacza wodociagowe inwestorom indywidualnym ( ul.

Ogrodników, Maly Skret) oraz warunki na 2 przylacza kanalizacyjne ( ul. Maly Skret).

-wydano wytyczne projektowe na wykonanie 1 przylacza wodociagowego (uLRataja) oraz 2

na wykonanie przylaczy kanalizacyjnych (ul. Rataja i ul. Zachodnia).

-odebrano 3 przylacza wodociagowe (ul. Ogrodników, ul. Orkana, uLZeromskiego )

-Panstwowa Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna przeprowadzila okresowa kontrole wody

podawanej do sieci.

-usunieto awarie sieci wodociagowej w ul. Orkana, wymieniono hydranty p.poz. w ul.

Wschodniej iul. Nowotki.

Przewodniczacy Rady -Tadeusz Grala zapytal czy sa pytania do Pani Wójt.
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Radny Zbigniew Pluta - zapytal czy skoro wydano wytyczne projektowe na wykonanie

przylacza to znaczy to, ze mozna sie podlaczac na ul. Rataja? Czy to prawda, ze zostaly

poprzerywane saczki melioracyjne na ul. Rataja.

Wójt Gminy -Maria Kopczewska odpowiedziala, ze nowi mieszkancy dokonali wplat

i otrzymali warunki. Jest bardzo wysoki poziom wód gruntowych i wykonawca zastosowal

wlasne odwodnienie. Nie ma mozliwosci, ze zostal przerwany saczek. Dwukrotnie byly

wyjmowane rury ze wzgledu na mokry grunt, dwukrotnie byla robiona podsypka. Byly

sytuacje, kiedy wodociag stal caly w wodzie.

Wykopy byly suche przy odbiorze. Gdyby byl przerwany saczek to woda by wybijala.

Radna Maria Wróbel- poprosila Pania Wójt o relacje odnosnie szpitala pabianickiego.

Wójt Gminy -Maria Kopczewska - w tej chwili Rada Spoleczna podjela uchwale

o utworzeniu spólki w szpitalu. Udzialowcem szpitala w 100% jest Miasto Pabianice.

Oczywiscie szpital chcialby rozszerzyc swoje udzialy na poszczególne gminy. Na ostatniej

Radzie Spolecznej podejmowane byly uchwaly korygujace -likwidujace te poradnie, na które

szpital nie otrzymal kontraktu. W wyniku tworzenia nowego podmiotu czesc oddzialów musi

zostac zmniejszona i w zwiazku z tym wykreslona ze Statutu. Zgodnie z wytycznymi

Lódzkiego Urzedu Wojewódzkiego w Lodzi takie same uchwaly podejmowala Rada

Spoleczna SP ZOZ Osrodka Zdrowia w Ksawerowie, aby uporzadkowac statut. Tej chwili

zadluzenie zostalo zahamowane i szpital pabianicki znajduje sie na liscie podmiotów, które

maja otrzymac pomoc od panstwa w wysokosci 40 mln zl. Natomiast, jesli takiej pomocy

szpital by nie otrzymal to wtedy grozi likwidacja szpitala, a komisarz dla miasta.

Ad.6.

W tym punkcie Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala poinformowal, ze do Rady

Gminy Ksawerów wplynelo pismo od mieszkanców z ul. Modrej. Ponadto bylo mnóstwo

agresywnych interwencji od mieszkanców Gminy w sprawie zlej nawierzchni dróg

w Ksawerowie.

Wójt Gminy -Maria Kopczewska dodala, ze spotkala sie z przedstawicielami ul.

H.Sawickiej, którzy przyszli z deklaracja wspólfinansowania nawierzchni tejze ulicy.

Mieszkancy Ci mieli pretensje do Gminy, ze utwardzila ul. Spóldzielcza, Cicha, Pomorska

i Zytnia.

Na dzisiaj nie umiemy powiedziec, jakie sa koszty destruktu.

Poinformowalam, ze mieszkancy ww ulic przekazali darowizne pieniezna na utwardzenie

tych ulic. Jezeli bedzie zainteresowanie mieszkanców w sprawie utwardzenia ul. Sawickiej to
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na pewno Gmina pomoze. Jeden z obecnych mieszkanców deklarowal, ze pokryje 50%

kosztów, ale juz wiecej sie nie pojawil.

Przed przystapieniem do realizacji pkt. 7 porzadku obrad Przewodniczacy Rady 

Tadeusz Grala poprosil o stanowisko Komisji w sprawie projektów uchwal na XLIII Sesje.

Przewodniczaca Komisji Samorzadowo-Spolecznej -Helena Rusak powiedziala, ze na

wspólnym posiedzeniu Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów w dniu dzisiejszym

wszystkie projekty uchwal zostaly zaopiniowane pozytywnie.

Ad.7.1.

Przewodniczacy Rady - Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly Nr XLIII/298/09 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddzialów

przedszkolnych w szkolach podstawowych prowadzonych przez gmine Ksawerów i wobec

braku glosów w tym punkcie postawil wniosek o podjecie przedmiotowej uchwaly.

Przewodniczacy Rady-Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly li
XLIII/298/09 Rady Gminy Ksawerów z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie ustalenia sieci

publicznych przedszkoli i oddzialów przedszkolnych w szkolach podstawowych

prowadzonych przez gmine Ksawerów - glosowalo 14 radnych, glosów przeciw

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Ad. 7.2.

Przewodniczacy Rady - Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly Nr XLIII/299/09 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie sprawozdania z wykonania budzetu w zakresie realizacji

programu profilaktyki i rozwiazywania problemów alkoholowych i wobec braku glosów

w tym punkcie postawil wniosek o podjecie przedmiotowej uchwaly.

Przewodniczacy Rady-Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly li
XLIII1299/09 Rady Gminy Ksawerów z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie sprawozdania

z wykonania budzetu w zakresie realizacji programu profilaktyki i rozwiazywania problemów

alkoholowych- glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Ad.7.3.

Przewodniczacy Rady - Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly Nr XLIII/300/09 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki

i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych na 2009 r. i wobec braku glosów w tym punkcie

postawil wniosek o podjecie przedmiotowej uchwaly.
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Przewodniczacy Rady-Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly nr

XLIII/300109 Rady Gminy Ksawerów z dnia 26 marca 2009 L W sprawie uchwalenia

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych na 2009 L

glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Ad.7.4.

Przewodniczacy Rady - Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly Nr XLIII301l09 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii

na 2009 L i wobec braku glosów w tym punkcie postawil wniosek o podjecie przedmiotowej

uchwaly.

Przewodniczacy Rady-Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly nr

XLIII301/09 Rady Gminy Ksawerów z dnia 26 marca 2009 L W sprawie uchwalenia

Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na 2009 L - glosowalo 14 radnych,

glosów przeciw i wstrzymujacych pie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Ad. 7.5.

Przewodniczacy Rady - Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly Nr XLIII/302/09 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok ( 15239 zl.)

i wobec braku glosów w tym punkcie postawil wniosek o podjecie przedmiotowej uchwaly.

Przewodniczacy Rady-Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly nr

XLIII/302/09 Rady Gminy Ksawerów z dnia 26 marca 2009 L W sprawie zmian budzetu

Gminy Ksawerów na 2009 rok - glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych

nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Ad. 7.6.

Przewodniczacy Rady - Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly Nr XLIIII303/09 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok ( 12288 zl.)

i wobec braku glosów w tym punkcie postawil wniosek o podjecie przedmiotowej uchwaly.

Przewodniczacy Rady-Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly nr

XLIII/303/09 Rady Gminy Ksawerów z dnia 26 marca 2009 L W sprawie zmian budzetu

Gminy Ksawerów na 2009 rok- glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie

stwierdzono.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.



Ad. 7.7.

Przewodniczacy Rady - Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly Nr XLIII/304/09 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok ( 77257 zl.)

i wobec braku glosów w tym punkcie postawil wniosek o podjecie przedmiotowej uchwaly.

Przewodniczacy Rady-Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly m

XLIII/304/09 Rady Gminy Ksawerów z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie zmian budzetu

Gminy Ksawerów na 2009 rok - glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie

stwierdzono.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Ad.7.S.

Przewodniczacy Rady - Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly m XLIII/305/09 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2009 rok ( zal. 1 i zal.

2) i wobec braku glosów w tym punkcie postawil wniosek o podjecie przedmiotowej

uchwaly.

Przewodniczacy Rady-Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly m

XLIII/305/09 Rady Gminy Ksawerów z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie zmian w budzecie

Gminy Ksawerów na 2009 rok - glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie

stwierdzono.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Ad.7.9.

Przewodniczacy Rady - Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly m XLIII306/09 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie regulaminu wynagradzania dla nauczycieli zatrudnionych

w szkolach i przedszkolach prowadzonych przez Gmine Ksawerów i wobec braku glosów

w tym punkcie postawil wniosek o podjecie przedmiotowej uchwaly.

Przewodniczacy Rady-Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly m

XLIII306/09 Rady Gminy Ksawerów z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie regulaminu

wynagradzania dla nauczycieli zatrudnionych w szkolach i przedszkolach prowadzonych

przez Gmine Ksawerów- glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie

stwierdzono.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Ad.7.10.

Przewodniczacy Rady - Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly m XLIII/307/09 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok i wobec braku

glosów w tym punkcie postawil wniosek o podj ecie przedmiotowej uchwaly.
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Przewodniczacy Rady-Tadeusz Grala stwierdzil, ze za - podjeciem uchwaly nr

XLIII/307/09 Rady Gminy Ksawerów z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie zmian budzetu

Gminy Ksawerów na 2009 - glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie

stwierdzono.

Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta.

Ad.8.

Soltys Kazimierz Ludziejewski postawil nastepujace wnioski:

1) wniosek o odmulenie Cieku Gadka, który przez dluzszy okres czasu nie byl

odmulony. W uzasadnieniu pan soltys powiedzial, ze wypietrza sie koryto Cieku,

który przechodzi przez prywatne tereny. W zwiazku z tym, ze odbylo sie spotkanie

z wlascicielami niektórych posesji, jakie jest ich zainteresowanie wykupem czy

zbyciem? Czy jest podstawa prawna zeby tych mieszkanców do tego zmobilizowac?

2) wniosek o skierowanie do Starosty pisma w sprawie udroznienia przepustu na ul.

Nowotki przy wjezdzie do bylej spóldzielni produkcyjnej.

Wójt Gminy - Maria Kopczewska odpowiedziala, ze Gmina otrzymala oswiadczenia od

mieszkanców:

-od Pana Grzegorza Szczerkowskiego, ul. Wschodnia 61, w sprawie odstapienia na rzecz

Gminy Ksawerów terenu do jego systematycznego czyszczenia, za kwote 20 zl.lm2.

-od Pani Krystyny Dziuda, ul. Lubelska 4/6 m 24 Lódz, ze nie wyraza zgody na odstapienie

rowu wraz z pasem ok. 2 metrów.

-od Pani Magdaleny Dominiak, ul. Cienista 23,95-054 Ksawerów, - ze nie wyraza zgody.

-od Pana Jacka Nowaka, ul. Cienista 25, 95-054 Ksawerów, - ze wyraza zgode na sprzedaz

w czesci nieruchomosci, na której znajduje sie rów.

-od Panstwa Wieslawa i Aliny Chrzanowskich, ul. Wschodnia 60, 95-054 Ksawerów

w sprawie wyrazenia zgody na sprzedaz lub nieodplatne przekazanie nieruchomosci gminie

lecz w czesci dotyczacej tylko rowu.

Pani Wójt wyjasnila, ze rów, o którym mowa przebiega przez prywatne dzialki i jest

wlasnoscia mieszkanców. Zgodnie z prawem -musielibysmy dokonac podzialu, ale jesli nie

bedziemy mieli wykupionej dzialki od jednej mieszkanki to bedzie problem.

Przewodniczacy Komisji -Henryk Nowak stwierdzil, ze jedna z mieszkanek nie akceptuje

warunków.

Soltys Antoni Archman - wnioskowal o udroznienie przepustu w ul. Poludniowej na

skrzyzowaniu z ul. Hubala.
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Radny Zbigniew Pluta - powiedzial, iz na ulicy Wschodniej pojawil sie znak, ale przydalaby

sie czestsza kontrola policji.

Wójt Gminy -Maria Kopczewska odpowiedziala iz mimo postawienia znaku na ul.

Wschodniej kierowcy nie przestrzegaja przepisów dlatego raz dziennie policja bedzie tam

kontrolowala teren.

Soltys Bogumila Szczepanska- zapytala do kiedy bedzie jezdzil tramwaj?

Wójt Gminy -Maria Kopczewska- odpowiedziala, iz Prezydent Miasta Pabianic prowadzi

negocjacje z MPK Lódz.

Soltys Bogumila Szczepanska - zapytala, kiedy Gmina bedzie sprzedawala mieszkania?

Wójt Gminy -Maria Kopczewska odpowiedziala, ze po ostatniej sesji panstwo radni

i soltysi ogladali mieszkania i mieli panstwo sie zastanowic, jakie kroki podjac? Najlepiej te

mieszkania sprzedac i wybudowac bloki socjalne.

Na pytanie pani Soltys o odcinek drogi przy firmie "KON- WIT", Pani Wójt odpowiedziala,

ze ta ulica bedzie robiona przez GDDKiA.

Przewodniczacy Komisji GOS i R - Henryk Nowak - poprosil, aby zostalo polatane

pobocze na ul. Wschodniej i ul. Zlotej.

Wójt Gminy - Maria Kopczewska odpowiedziala, ze musza dogodne warunki

atmosferyczne.

Przewodniczacy Rady - Tadeusz Grala- zapytal czy Stowarzyszenie wystapilo do Gminy o

wyrazenie zgody na uzywanie godla?

Zastepca Wójta - Rafal Tustanowski odpowiedzial, ze jest uchwala z 2002 r.

w sprawie ustanowienia herbu, flagi, sztandaru i pieczeci gminy Ksawerów oraz okreslenia

zasad uzywania herbu, barw gminy oraz pieczeci urzedowej.

Wójt Gminy - Maria Kopczewska wyjasnila, ze na plakatach pojawil sie herb Gminy

Ksawerów i w zwiazku z tym rozdzwonily sie telefony na temat spotkania.

Radna Maria Wróbel - powiedziala, ze w imieniu Towarzystwa pozostalo nam przeprosic.

Podjelismy kroki i sprawa bedzie wyprostowana.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak- zapytala kiedy Stowarzyszenie zglosilo sie do

Pani Wójt powiadamiajac o spotkaniu?

Wójt Gminy - Maria Kopczewska odpowiedziala, iz zaproszenie otrzymala w tym samym

dniu co panstwo radni. Dowiedzialam sie o tym w momencie, gdy Pan Dyrektor Mariusz

Kalowski zadzwoni l do mnie informujac mnie o wynajmie sali przez Pana Staroste dla

Stowarzyszenia, które jest organizatorem tego spotkania.
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Komisja Uchwal i Wniosków przedstawila zgloszone wnioski:

1) Odmulenie "Cieku Gadka"

Za przyjeciem wniosku glosowalo - 8 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych me

stwierdzono.( 6 osób)

2) Wystapienie do starostwa o naprawe ulic powiatowych -szczególnie przylacza do

magazynów "bylej spóldzielni przy ul. Nowotki , oraz naprawe barierek na

skrzyzowaniu -Nowotki -Traktorowa.

Za przyjeciem wniosku glosowalo - 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych me

stwierdzono.

Ad.9.

Przewodniczacy Rady - Tadeusz Grala o godz. 12.30. zamknal obrady XLIII Sesji Rady

Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

~KE'J'A~KA

'a6(~
tyna Jab on<3a

Zalaczniki:
I.Lista obecnosci radnych.
2.Lista obecnosci soltysów.
3.Projekty uchwal na XLIII Sesje Rady Gminy Ksawerów.

Obradom XLIII Sesji

Rady Gminy Kjz:erów
przewod


